
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 2. 5. 2017 od 15.00 

Místo: Hollar, místnost č. 212 

 

Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 

PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil., Ph.D., PhDr. David Emler, Ph.D., PhDr. Vilém Novotný, Ph.D., 

doc. Mgr. Tomáš Weiss, M.A., Ph.D. 

 

Za studentskou komoru: 

Bc. Miroslav Čermák, Ema Fischerová, Mgr. et Mgr. Markéta Havelková, PhDr. Karel Höfer, 

Bc. Jaroslav Ježek, Pavel Martiník, Mgr. Karolína Musilová, Mgr. Bc. Tereza Svobodová, 

B.A., Mgr. Sandra Štefaniková 

 

Omluveni: Ing. Mgr. Olga Angelovská, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., Mgr. Michal Paulus, 

Mgr. Karel Svoboda, Ph.D., Libor Ulrich 

 

Dále nepřítomni: doc. PhDr. Jan Halada, CSc., PhDr. Kamil Švec, Ph.D. 

 
Hosté: Děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. 

Zuzana Kasáková, Ph.D.; proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, Ph.D.; proděkan 

pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; pověřený tajemník Mgr. Tomáš Gec; 

proděkan pro koncepci a kvalitu studia a doktorské studium PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.; 

ředitel IPS FSV UK PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. 

 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
David Emler zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Předsednictvo jednalo krátce před 

zasedáním ohledně vyhlášení volby kandidáta na funkci děkana. 

 

Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 

období. 

Schváleno tichým souhlasem 
 
 



2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
David Emler představil program zasedání. Karel Höfer navrhl doplnit bod Studentské peníze. 

Vilém Novotný navrhl dnes nehlasovat o návrhu Jednacího řádu AS FSV UK kvůli tomu, že 

se k němu nevyjádřila legislativní komise AS FSV. 

 
Usnesení č. X: AS FSV UK schvaluje program zasedání 2. 5. 2017 s nově zařazeným 

bodem Studentské peníze a bez návrhu Jednacího řádu AS FSV v bodě Aktualizace 

vnitřních předpisů FSV. 

Pro: Ditrych, Novotný, Fischerová, Höfer, Havelková, Ježek 

Proti: Weiss, Čermák, Svobodová, Martiník, Musilová 

Zdržel se: Emler, Štefaniková 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Neschváleno 
 

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje program zasedání 2. 5. 2017 s nově zařazeným 

bodem Studentské peníze. 

Pro: Emler, Weiss, Čermák, Fischerová, Höfer, Martiník, Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ditrych, Novotný, Ježek, Havelková 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 

 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 11. 4. 2016 se zapracovanou 

změnou navrhovanou Vilémem Novotným. 

Pro:  Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Fischerová, Ježek, Havelková, Höfer, Martiník, 

Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Čermák, Musilová 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

3. Zprávy z komisí  
 



Ekonomická komise se sešla jednou a jednala o rozpočtu. Novým předsedou byl zvolen 

Ondřej Ditrych, který poděkoval komisi za důvěru, kterou ve volbě získal, a Kamilu Švecovi 

za dosavadní práci.  

 
Legislativní komise se sešla dvakrát a detailně jednala o návrzích vnitřních předpisů 

fakulty. 

 

Studijní komise se nesešla. 

 
Komise pro rozvoj se nesešla, ale požádala o rozšíření počtu svých členů o zástupce 

studentských spolků. Proběhla diskuze k tomu, zda je to vhodný formát pro komunikaci 

vedení, AS FSV UK a spolků. 

 

Usnesení č. 4: AS FSV UK schvaluje za nové členy Komise pro rozvoj: Barboru 

Navrátilovou, Vladimíra Hurycha, Milana Válka, Barboru Buřičovou, Josefa Tajovského, 

Janu Holkovou, Marka Cieslara a Martina Bryse. 

Pro:  Ditrych, Emler, Novotný, Čermák, Fischerová, Ježek, Havelková, Höfer, Martiník, 

Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Weiss 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 
Sociální komise se nesešla. 

 
4. Informace z vedení FSV UK 

Informace za vedení FSV UK podal proděkan Filip Láb. 

K oblasti zahraničních vztahů: FSV se účastnila akce Dny UK ve Velké Británii, dále se 

zástupci fakulty setkali se zástupci Jerevanské státní univerzity a proběhla schůze s 

hodnotiteli v rámci mezinárodního hodnocení UK. Na OZS nastoupí nová pracovnice. V 

oblasti ekonomické proběhla zejména příprava návrhu rozpočtu na tento rok. Co se týče PR, 

proběhla konzultace vzhledu webu a odbor začal posílat více informací i přímo studentským 

spolkům. V oblasti vědy bylo vyhlášeno nové kolo soutěže vědeckých projektů PRIMUS a 

UNCE a dále proběhlo hodnocení vědy za další rok. 

 



5. Studentské peníze 
 
Karel Höfer představil výsledky mimořádného kola studentských peněz, které proběhlo dnes. 

Podpořeny byly všechny návrhy v plné výši, přesný soupis je přílohou tohoto zápisu. Karel 

Höfer pozval vedení fakulty na závěrečnou akci pětiboje FSV. Dále se Karel Höfer zeptal na 

pořadatele akce Cyklojízda FSV, neboť to z dosavadní komunikace není zcela jasné. 

Proděkan Petr Soukup odpověděl, že to je akce pořádaná studenty a byl by rád, kdyby tomu 

tak bylo i nadále. Děkan Jakub Končelík řekl, že zatím byly žádány prostředky ze 

studentských peněz a ačkoli je možné akci financovat jinak, přijde mu to nesystémové. 

 
Usnesení č. 5: AS FSV UK bere na vědomí čerpání Studentských peněz ze dne 2. 5. 2017. 

Pro:  Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Ježek, Havelková, Höfer, 

Martiník, Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

6. Vyhlášení volby kandidáta na funkci děkana 
 

Předsednictvo představilo navržený rámcový harmonogram. V debatě bylo řešeno, kdy 

proběhnou setkání s akademickou obcí fakulty a kdy se budou představovat kandidáti na 

funkci děkana, zda postačí jejich představení na shromáždění, nebo by měla být pořádána 

zvlášť i debata na plénu AS FSV. 

 
Usnesení č. 6: AS FSV UK vyhlašuje volbu kandidáta na funkci děkana na úterý 17. října 

2017. 

Pro:  Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Ježek, Havelková, Höfer, 

Martiník, Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 



Usnesení č. 7: AS FSV UK jmenuje do komise pro tajné hlasování o členech volební 

komise pro volbu kandidáta na funkci děkana ve složení David Emler, Tomáš Weiss a 

Tereza Svobodová. 

Pro:  Ditrych, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Ježek, Havelková, Höfer, Martiník, 

Musilová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Emler, Weiss, Svobodová 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 
Komise stanovila mechanismus hlasování a vysvětlila senátorům, jak mohou hlasovat. 

Hlasování o navržených členech komise pro volbu kandidáta na funkci děkana byla 

sloučena do jednoho tajného hlasování. 

 
Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje do volební komise pro volbu kandidáta na funkci 

děkana Miroslava Čermáka. 

Rozdáno hlasovacích lístků: 13 

Odevzdáno hlasovacích lístků platných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Schváleno 
 
Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje do volební komise pro volbu kandidáta na funkci 

děkana Pavla Martiníka. 

Rozdáno hlasovacích lístků: 13 

Odevzdáno hlasovacích lístků platných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Schváleno 
 
Usnesení č. 10: AS FSV UK schvaluje do volební komise pro volbu kandidáta na funkci 

děkana Ondřeje Ditrycha. 

Rozdáno hlasovacích lístků: 13 



Odevzdáno hlasovacích lístků platných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Schváleno 
 
Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje do volební komise pro volbu kandidáta na funkci 

děkana Viléma Novotného. 

Rozdáno hlasovacích lístků: 13 

Odevzdáno hlasovacích lístků platných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Schváleno 

 

Usnesení č. 12: AS FSV UK schvaluje do volební komise pro volbu kandidáta na funkci 

děkana Sandru Štefanikovou. 

Rozdáno hlasovacích lístků: 13 

Odevzdáno hlasovacích lístků platných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Schváleno 

 

Komise navrhne dokument s harmonogramem a požadavky na návrhy kandidátů, který bude 

následně schválen plénem AS FSV UK. 

 

7. Rozpočet FSV UK 2017 
 
Návrh rozpočtu představil děkan Jakub Končelík. FSV UK v meziročním srovnání roste ve 

vzdělávací činnosti o 12,6 milionů Kč a v institucionální podpoře vědy o 3,9 milionů Kč. 

Celkem vzrostly prostředky přidělené FSV UK v rámci rozpisu rozpočtu UK oproti roku 2016 

o 8,1 %. Poprvé tedy fakulta roste v rámci univerzity nejvíc jak v relativních, tak v 

absolutních číslech.  



Ondřej Ditrych jako předseda ekonomické komise seznámil senát se stanoviskem komise: 

ekonomická komise doporučuje přijmout rozpočet s výhradou jedné změny, a to očištění od 

publikací vyřazených z OBD. Pověřený tajemník fakulty Tomáš Gec následně vysvětlil, co se 

s těmito prostředky stane. 

Tereza Svobodová se zeptala na stav projektu Jinonice, o kterém byla v prezentaci také 
informace. Fakulta dostala chybnou informaci od ministerstva ohledně vlastnictví pozemků, 
na kterých má budova stát, a podala ministerstvu žádost o přezkum rozhodnutí. K projektu 
Jinonic proběhla obsáhlejší diskuze, zejména jaké jsou jiné možnosti jeho financování a zda 
se skutečně počítá s tím, že v Jinonicích budou v budoucnosti sídlit všechny instituty. Mluvilo 
se také o setkání Hyde Park, kterou pořádá vedení fakulty ve čtvrtek 4. května 2017 od 
15:30 v místnosti č. 1034 v areálu UK v Jinonicích za účelem představení projektu 
akademické obci. Karel Höfer se zeptal na předpokládaný nárůst provozních nákladů fakulty 
po opravě a dostavbě Jinonic a při souběžném využívání budov Hollar a Opletalova. 
Proděkan Tomáš Karásek odpověděl, že rekonstrukce a výstavba s sebou ponesou úsporné 
technologie a přesoutěžení poskytovatelů. Přesný nárůst je proto obtížné určit, ale provozní 
náklady by měly vzrůst přibližně o 5 mil. Kč ročně. 
Vilém Novotný se zeptal, jaké případné sankce hrozí při realizaci podaného projektu na 
rekonstrukci Jinonic. Děkan Jakub Končelík a proděkan Tomáš Karásek odpověděli, že je to 
obtížné nyní říci, ale v případě katastrofálního neúspěchu je to 100 % částky, tj. cca 500 mil. 
Kč. Realističtěji je možné odhadovat 5-10 % částky u jednotlivých výběrových řízení, 
nicméně vedení se bude snažit, aby k sankcím nedocházelo. Dále se Vilém Novotný zeptal 
na to, jak to bude s vlastnictvím Jinonického areálu. Děkan Jakub Končelík odpověděl, že 
zůstane majetkem univerzity a fakultě by měla být svěřena do správy (kromě hotelu). 
Dále se Vilém Novotný zeptal pověřeného tajemníka Tomáše Gece, jak je to s odpočtem 
financí za vyřazené publikace z OBD a zda by nebylo logičtější to promítnout i do koeficientu 
K ve vzdělávací činnosti. Pan tajemník objasnil problematiku s tím, že výpočet v rozpočtu 
Progresu již reflektuje výsledky za rok 2015, zatímco vzdělávací činnost reflektuje jen 
výsledky za rok 2014. 
Dále se Karel Höfer dotázal na položky rozpočtu v kapitole PR, kde jsou uvedeny studentské 
akce, které již neprobíhají. Proděkan Filip Láb odpověděl, že jde o modelové příklady. 
Prostředky jsou určeny na propagaci studentských akcí. Pokud tedy spolky nebo studenti 
budou pořádat nějaké akce, mohou se obrátit na fakultní PR oddělení, které zajistí např. 
grafiku a tisk materiálů. 
 
Usnesení č. 13: AS FSV UK schvaluje rozpočet FSV UK na rok 2017 se zohledněním 

kontroly přiřazení publikačních výsledků.  

Pro: Ditrych, Emler, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Martiník, Musilová, 

Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný, Ježek 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 



 
8. Aktualizace vnitřních předpisů FSV UK 

 
Proděkan Petr Soukup představil aktualizované vnitřní předpisy FSV UK a proces jejich 
projednávání s legislativní komisí AS FSV UK a legislativní komisí FSV UK. 
 

a) Statut FSV UK 
 
Vilém Novotný představil svůj pozměňovací návrh: Doplnit čl. 6 odst. 5 na konci věty o "a 
tajemníků institutů a tajemníků center." a vysvětlil důvody pro něj. 
 

Hlasování o pozměňovacím návrhu 

Pro: Novotný, Fischerová, Havelková, Höfer 

Proti: nikdo 

Zdrželi se: Ditrych, Emler, Weiss, Čermák, Ježek, Martiník, Musilová, Svobodová, 

Štefaniková 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Neschváleno 
 
Usnesení č. 14: AS FSV UK schvaluje návrh Statutu FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Martiník, 

Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 
Schváleno 
 
b) Pravidla pro organizaci studia FSV 
 
Usnesení č. 15: AS FSV UK schvaluje návrh Pravidel pro organizaci studia na FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Martiník, Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

c) Pravidla pro přiznávání stipendií FSV UK 
 



Usnesení č. 16: AS FSV UK schvaluje návrh Pravidel pro přiznávání stipendií na FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Martiník, 

Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

Usnesení č. 17: AS FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu opatření děkana k úpravě 
výše stipendií na FSV UK. 
Pro: Ditrych, Emler, Weiss, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Martiník, Musilová, 

Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný, Čermák 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

d) Disciplinární řád pro studenty FSV UK 
 
Usnesení č. 18: AS FSV UK schvaluje návrh Disciplinárního řádu pro studenty FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Martiník, Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

e) Pravidla pro organizaci státní rigorózní zkoušky na FSV UK 
 
Usnesení č. 19: AS FSV UK schvaluje návrh Pravidel pro organizaci státní rigorózní 

zkoušky na FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Martiník, 

Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ježek 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 



 

f) Změna Edičního řádu FSV UK 
 
Usnesení č. 20: AS FSV UK schvaluje návrh změny Edičního řádu FSV UK. 

Pro: Ditrych, Emler, Weiss, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Martiník, 

Musilová, Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Novotný 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich 

Schváleno 
 

g) Jednací řád AS FSV UK 
 
Návrh na základě obecné diskuze z důvodu nedostatku podpory nebyl projednán. 

 

h) Volební řád AS FSV UK 
 
Hlasování o modifikaci předkladatele: 

Usnesení č. 21: AS FSV UK bere za základ k projednávání Volebního řádu AS FSV UK 

verzi modifikovanou předkladatelem. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Höfer, Martiník, Musilová, Svobodová, 

Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ježek, Fischerová 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Havelková, Ulrich 

Schváleno 
 
Usnesení č. 22: AS FSV UK schvaluje návrh Volebního řádu AS FSV UK ve znění  

modifikace předkladatele. 

Pro: Ditrych, Emler, Novotný, Weiss, Čermák, Fischerová, Höfer, Ježek, Martiník, Musilová, 

Svobodová, Štefaniková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Červinka, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Havelková, Ulrich 

Schváleno 
 



9. Různé 
 
Proděkan Tomáš Karásek informoval o kancelářském softwaru MS Office: Mechanismus 

pro přidělování licencí je funkční, je nutné ještě doladit právní detaily a systém otestovat. 

Měla by to být otázka hodin až dní. Děkan Jakub Končelík informoval o průběhu sbírky na 
insignie: zbývá vybrat asi 160 tisíc, je potřeba motivovat další studenty, absolventy a 

zaměstnance k tomu, aby přispěli. 

 
Zapsala: Tereza Svobodová 


